
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ.1/2012 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 4/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Αποδοχή  ερωτήματος ομάδας πολιτών για την «Έγκριση 

δράσεων του Δ.Σ. για τη διέλευση αγωγού και τη 

δημιουργία δικτύου παροχής και διανομής φυσικού αερίου 

στο Δ.Βέροιας» και συγκρότηση επιτροπής. 

 

         Σήμερα 9 Ιανουαρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 

Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-1-2012 γραπτή πρόσκληση 

του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 

Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 

στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 

3443/2006. 

          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 

συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 37 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 

Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 

Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 

Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 

Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 

Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 

18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωάννου, 

21)Θ. Κορωνάς, 22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Λ. Τσαβδαρίδης, 24)Α. 

Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. Κοστογλίδου, 27)Α. 

Βεσυρόπουλος, 28)Β. Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. 

Γουναράς, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 33)Α. Παπαδόπουλος, 

34)Σ. Κουμτσίδης, 35)Ι. Σοφρόνωφ, 36)Γ. Μελιόπουλος, 37)Χ. 

Σαββαϊδου. 

Κ. Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης, Β. 

Παπαδόπουλος, Γ. Σουμπέκας. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 

         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 
Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Ν. Αγγέλου, Η. 

Σοφιανίδης, Ε. Εμμανουηλίδης 
 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 

& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. 

Κρομμύδας, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. 

Ρίσσου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. 

Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. 

Παναγιωτίδης, Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς, Δ. Δάσκαλος και Α. Βεσυρόπουλος. 

2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 1/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς, Δ. Δάσκαλος και Α. Βεσυρόπουλος. 

3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 2/2012 προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης και Α. Βεσυρόπουλος. 

4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 3/2012 προσήλθαν οι κ.κ. . Π. Παυλίδης και Α. Βεσυρόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. 

Τσαπαρόπουλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Ι. Σοφρόνωφ, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μωυσιάδης, Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος και Ε. Γουναράς. 

5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 4/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Ε. Γουναράς, Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. 

Παναγιωτίδης, Κ. Κουτσαντάς, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Κοστογλίδου και Λ.Τσαβδαρίδης. 

6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 14/2012 προσήλθαν οι κ.κ.  Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Κοστογλίδου και Λ.Τσαβδαρίδης. 

7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 15/2012 προσήλθε ο κ. Στ. Κουμτσίδης. 

8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 20/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Παπαϊωάννου και Αντ. Καγκελίδης. 

 

 

 

ΑΔΑ: Β4Ω8Ω9Ο-ΨΧΞ



 

 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το με αρ. πρωτ. 66333/13-12-2011 έγγραφο, που έχει 

ως εξής: 

 

Κύριε Πρόεδρε, 

Είναι γνωστό ότι στις 2 του Δεκέμβρη, του 2005 δημοσιεύθηκε στον τοπικό 

τύπο άρθρο με τίτλο «Φυσικό αέριο. Μια φτηνή ενεργειακή πηγή φιλική στο 

περιβάλλον». Το άρθρο αυτό είχε την υπογραφή των: Παπαδόπουλου Γεωργίου, 

Παπαστεργίου Αστέριου, Φιλιππίδη Μιλτιάδη. Στο συγκεκριμένο άρθρο το οποίο και 

σας επισυνάπτουμε, εκφραζόταν η αναγκαιότητα να ξεκινήσουν άμεσα οι διαδικασίες 

για την εγκατάσταση στην περιοχή μας του φυσικού αερίου. Έτσι θα αποκτούσε τη 

δυνατότητα και ο δημότης της Βέροιας να καρπωθεί τα πλεονεκτήματα μιας τέτοιας 

επένδυσης. Οπως η βελτίωση του περιβάλλοντος χώρου, και η οικονομική ωφέλεια 

που θα είχε τόσο ο ίδιος όσο και η παραγωγική διαδικασία στο σύνολό της. 

Στη συνέχεια έχουμε την παρέμβαση του Βιοτεχνικού και  Εμπορικού 

Επιμελητηρίου Ημαθίας στην ίδια κατεύθυνση. 

Οι κύριοι Παπαδόπουλος Γεώργιος, Παπαστεργίου Αστέριος, Φιλιππίδης 

Μιλτιάδης επανέρχονται με το ίδιο άρθρο και με την διαπίστωση ότι καμιά πρόοδος 

δεν έχει συντελεστεί μέχρι σήμερα στο συγκεκριμένο θέμα. Βρισκόμαστε δηλαδή στο 

σημείο που βρισκόμασταν το Δεκέμβρη του 2005.  

Είναι γεγονός ότι σήμερα έχουμε το εργαλείο που χρειαζόμαστε. Η κρατική 

επιχείρηση φυσικού αερίου κεντρικής Μακεδονίας είναι έτοιμη να λειτουργήσει. Οι 

αρμοδιότητές της είναι να κάνει κτήμα το φυσικό αέριο σε όλους τους κατοίκους της 

Κεντρικής Μακεδονίας εκτός του Νομού Θεσσαλονίκης. 

 

Κύριε Πρόεδρε, 

Υλοποιώντας την δέσμευσή μας, όπως αυτή εκφράστηκε στο τελευταίο άρθρο 

μας, βρήκαμε μερικούς,  από τους πάρα πολλούς, συμπολίτες μας που συμφωνούν με 

τις παραπάνω απόψεις και αποφασίσαμε να απευθυνθούμε στο Δημοτικό Συμβούλιο  

του Δήμου Βέροιας. Και αυτό γιατί πιστεύουμε απόλυτα ότι το Δημοτικό Συμβούλιο 

αποτελεί το σημαντικότερο πολιτικό όργανο του Δήμου μας και οφείλει να παίρνει 

αποφάσεις που θα προωθούν την ανάπτυξη του τόπου. 

Καλούμε λοιπόν το Δ.Σ. του Δήμου Βέροιας, για τη διαπίστωση της 

αναγκαιότητας των παραπάνω, να αποφασίσει: 

1) Το φυσικό αέριο είναι πηγή ενέργειας φιλική προς το περιβάλλον, 

σηματνικά φθηνότερο από το πετρέλαιο και το ηλεκτρικό ρεύμα, και η χρήση του 

δίνει ώθηση στη δυνατότητα ανάπτυξης της περιοχής μας, εξοικονομώντας πόρους, 

στη βιομηχανία, στη γεωργία και στα νοικοκυριά. 

2) Να δημιουργηθεί επταμελής επιτροπή μελέτης και έρευνας με στόχο την 

υλοποίηση επένδυσης, ώστε το φυσικό αέριο να αποτελέσει αγαθό για όλους του 

δημότες που επιθυμούν, χρησιμοποιώντας το σε όλο το φάσμα της οικονομικής ζωής 

της πόλης. 

3) Η ομάδα αυτή προτείνεται ενδεικτικά, για να είναι αποτελεσματική, να έχει 

την εξής σύνθεση: α) Ένας αντιδήμαρχος τεχνικών του Δήμου Βέροιας, β) δύο 

δημοτικοί σύμβουλοι, γ)ένας εκπρόσωπος του Τ.Ε.Ε. Ημαθίας, δ) ένας εκπρόσωπος 

του Σ.Α.Ν.Η., ε)ένας εκπρόσωπος του Επιμελητηρίου Ημαθίας, και στ) ένας δημότης. 

4) Το έργο της η παραπάνω επιτροπή οφείλει να το ολοκληρώσει σε τρεις 

μήνες από σήμερα και να φέρει στο Συμβούλιο την εισήγηση υλοποίησης της 

πρότασης. 

Θεωρούμε ότι με βάσει τον κανονισμό λειτουργίας του Δημοτικού 

Συμβουλίου, τις υπογραφές των συνδημοτών μας, αλλά και το μέγεθος της ωφέλειας, 

για το Δήμο Βέροιας και για τους δημότες του, πρέπει να εισαχθεί το παραπάνω θέμα 

στην επόμενη τακτική συνεδρίαση του σώματος με τίτλο «Εγκριση ή μη δράσεων του 

Δ.Σ. για εγκατάσταση του Φυσικού αερίου στο Δήμο Βέροιας». 
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Πρόθεσή μας είναι κατά την ημέρα συζήτησης του θέματος να παραβρεθούμε 

στη διαδικασία και να υποστηρίξουμε την άποψή μας. 

 

(Ακολουθούν οι υπογραφές 45 δημοτών) 
     

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 (Η συζήτηση του παρόντος θέματος είναι καταχωρημένη στο βιβλίο 

πρακτικών του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας και στην παρούσα απόφαση. 

Βοργιαζίδης: Ζητώ να γίνει μια μικρή μετατροπή στο εισηγητικό. Η 

επταμελής επιτροπή να δημιουργηθεί, αλλά η διάρκειά της δεν μπορεί να είναι μόνο 

τρεις μήνες. Θα πρέπει να συσταθεί πρώτα η ΕΦΑ Κ. Μακεδονίας, κάτι που θα 

καθυστερήσει σίγουρα να γίνει και όχι πάντως στους επόμενου τρεις μήνες και στη 

συνέχεια να γίνουν όλες οι απαραίτητες επαφές για τη διέλευση του αγωγού φυσικού 

αερίου από τη Βέροια. 

Πρόεδρος: Για να προχωρήσουμε στην ψήφιση των προτάσεων αυτών, θα 

πρέπει πρώτα να αποφασίσουμε για τη σύνθεση της επιτροπής. 

Ο κ. Βοργιαζίδης προτείνεται να συμμετέχει ως αντιδήμαρχος. Οι δύο 

δημοτικοί σύμβουλοι προτιμότερο θα ήταν να είναι τεχνικοί. 

Δήμαρχος: Θα μπορούσαν να είναι ο κ. Δάσκαλος και ο κ. Γκαμπέσης. 

Πρόεδρος: Οι εκπρόσωποι του Τ.Ε.Ε., Σ.Α.Ν.Η. και του Επιμελητηρίου 

Ημαθίας θα οριστούν από τους αντίστοιχους φορείς. 

Παπαστεργίου: Για τη θέση του δημότη προτείνω τον κ. Γεώργιο 

Παπαδόπουλο, τον πρώτο δηλαδή από τους υπογράφοντες δημότες. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση της ομάδας πολιτών, όπως 

διαμορφώνεται από την πρόταση για τη στελέχωση της επιτροπής; 

Μέλη: Ναι. 

Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το με αρ. πρωτ. 66333/13-12-2011 έγγραφο της ομάδας πολιτών. 

2.- Τις προτάσεις που διατυπώθηκαν κατά τη διάρκεια της συζήτησης. 

3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 

 Α) Εγκρίνει τη  συγκρότηση και λειτουργία Επιτροπής μελέτης και έρευνας 

με στόχο την υλοποίηση επένδυσης για την εγκατάσταση του φυσικού αερίου στο Δ. 

Βέροιας. 

 Β) Καθορίζει τον αριθμό των μελών της παραπάνω Επιτροπής σε επτά (7). 

 Γ) Ορίζει ότι στην  παραπάνω Επιτροπή θα μετέχουν: 

1. Ο Αντιδήμαρχος Πολεοδομίας, Περιβάλλοντος και Ποιότητας Ζωής 

Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης. 

2. Ο δημοτικός σύμβουλος Δημήτριος Δάσκαλος. 

3. Ο δημοτικός σύμβουλος Αργύριος Γκαμπέσης. 

4. Εκπρόσωπος του Τ.Ε.Ε. Ημαθίας. 

5. Εκπρόσωπος του Σ.Α.Ν.Η. 

6. Εκπρόσωπος του Επιμελητηρίου Ημαθίας 

7. Ο δημότης Γεώργιος Παπαδόπουλος. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  4 / 2012 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 

 

Δημητρούλα Γκέκα 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  

Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  

Θ. Θεοδωρίδης     

Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης     

Ν.  Τσιαμήτρος     

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Λιάτσου  

Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ν. Αγγέλου  

Π. Παυλίδης  Ε. Εμμανουηλίδης  

Τ. Χατζηαθανασίου  Η. Σοφιανίδης  

Θ. Αγγελίνας     

Λ. Πουλασουχίδης     

Κ. Βοργιαζίδης     

Ν. Μωυσιάδης     

Χ. Κούτρας     

Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     

Π. Τσαπαρόπουλος     

Α. Καγκελίδης     

Μ. Παπαϊωάννου     

Θ. Κορωνάς     

Κ. Κουτσαντάς     

Λ. Τσαβδαρίδης     

Α.  Νεστορόπουλος     

Α. Γκαμπέσης     

Κ. Κοστογλίδου     

Α. Βεσυρόπουλος     

Β. Γιαννουλάκης     

Χ. Τσιούντας     

Ε. Γουναράς     

Κ. Παναγιωτίδης     

Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  26-4-2012 

Η Δήμαρχος 

 

 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 

ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Σ.  Κουμτσίδης 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 

Γ. Μελιόπουλος 

Χ. Σαββαΐδου 
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